
مربیــان تیــم ملــی و باشگــاهی
سلیقهای عمل میکنند

بازیکن تیم سپاهان در مورد عدم حضورش درتیم ملی فوتبال زنان گفت:
خانم آزمون در صحبتهایشان گفته بودند از نظر بدنی آماده نبودم

اما  من در تیمم در هند گل زدم، پاس گل دادم و خوش درخشیدم.

به گزارش مادران ودختران به نقل از ایسنا، ۶ هفته از لیگ برتر
فوتبال زنان گذشت است و تیم سپاهان اصفهان با کسب ۶ پیروزی در

صدر جدول ردهبندی قرار دارد.

هاجر دباغی در مورد شرایط لیگ برتر به ایسنا گفت: بازیکنان از
ابتدای فصل در همه تیمها پخش شدند و لیگ از پیش تعیینشدهای
نداریم. قطعا تا پایان فصل اتفاقات هیجانانگیز زیادی در جدول لیگ
و بازیها میافتد اما خوشبختانه با توجه به تغییرات زیادی که از
اول فصل داشتیم، حضور خیلی خوب خانم بیان محمودی به عنوان سرمربی
و بازیکنان خوبی که از ابتدا به ما اضافه شدند، امتیازات کامل را
تا اینجای کار گرفتهایم. هفته به هفته طبق برنامهریزیهای سرمربی
تیم پیش میرویم و امیدوارم بتونیم این فصل را با جام تمام کنیم.

او با بیان اینکه لیگ امسال نسبت به سال قبل خیلی بهتر شده است و
حضور اسپانسرها و باشگاههای لیگ برتر مردان در بخش زنان سطح کیفی
مسابقات را بالاتر میبرد، ادامه داد: بازیکنان ملیپوش، تاثیرگذار
و خوب در تیمهای مختلف پخش شدهاند و لیگ از دو قطبی بودن که سه
تیم اول جدول در دنیای دیگری بودند و تیمهای پایینتر خیلی با
آنها تفاوت داشتند، خارج شده است. حتی الان تیمهای پایین جدول هم
با پرواز سفر میکنند و از نظر امکانات شرایط خوبی دارند.
امیدوارم این روند ادامه داشته باشد و باشگاههایی هم که به لیگ
یک آمدهاند و تیمداری میکنند، به لیگ برتر صعود کنند و سطح کیفی

مسابقات را بالاتر ببرند.

دباغی در مورد تیمداری باشگاههای استقلال و پرسپولیس در بخش زنان
گفت: حضورشان خیلی خوب است. امیدوارم به لیگ برتر صعود کنند،
شرایط خوبی برای بازیکنانشان فراهم و لیگ را پویاتر کنند. همین
به تیم ملی هم کمک میکند که بهتر شود تا فوتبال زنان را در

سطحهای بالاتری ببینیم.
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او در پاسخ به این سوال که سپاهان امسال میتواند به قهرمانیهای
پیاپی خاتون بم در لیگ خاتمه بدهد، گفت: لیگ امسال از پیش تعیین
نشده است. قول قهرمانی نمیدهیم چون ورزش قابل پیشبینی نیست اما
تمام تلاشمان را برای این امر میکنیم. چرا که نه. میتوانیم به
قهرمانی فکر کنیم اما بازی به بازی پیش میرویم و امیدوارم جام را

به اصفهان بیاوریم.

دباغی در مورد عدم دعوت خود به تیم ملی گفت: مربیان تیم ملی و
باشگاهی سلیقهای عمل میکنند. زمانی که دعوت شوم وظیفه دارم تمام
و کمال به تیم ملی کشورم خدمت کنم و زمانی هم دعوت نمیشوم باید

تمرین کنم و خودم را آماده نگه دارم.

او شرایط بدنی و فنی خود را برای حضور در تیم ملی مناسب عنوان
کرد و ادامه داد: از نظر فنی و آمادگی جسمانی در یک سال گذشته
شرایط خیلی خوبی را سپری کردهام. در هند خیلی خوب بازی کردم، گل
زدم و پاس گل دادم. با تیم ارمنستان هم در لیگ قهرمانان اروپا
بازی کردم که بازیکن باید شرایط جسمانی و فنی بالایی داشته باشد
که در این سطح بازی کند. در حال حاضر هم شرایط خوبی دارم و در
تمام بازیها فیکس و مثمرثمر بودهام. به هر حال سلیقهای است و در
بازیهای پیش رو برایشان آرزوی موفقیت دارم. امیدوارم بچهها همه

سلامت برگردند و نتیجه خوبی هم بگیرند.

دباغی در واکنش به اینکه مریم آزمون سرمربی تیم ملی عنوان کرده
که دباغی پیش از این به اردوی تیم ملی دعوت شده اما به تیم ملی
نیامده و باشگاهش را انتخاب کرده است، گفت: آن اردویی که دعوت
شدم در تاریخ فیفادی نبود و من هم با تیم هند قرارداد بسته بودم.
از تیم هند خواستم در اردوی ملی شرکت کنم اما مخالفت کردند.
اردوی بعدی تیم ملی در فیفادی بود و با اینکه در هند بودم اما

میتوانستم شرکت کنم که با نظر کادر فنی دعوت نشدم.

او ادامه داد: خانم آزمون در صحبتهایشان گفته بودند که از نظر
بدنی آماده نبودم اما  من در تیم هند گل زدم، پاس گل دادم و خوش

درخشیدم. از نظر فنی و بدنی آماده بودم.


